
Zápis z pravidelné́ roční valné́ hromady České́ asociace Stiga Game, z.s. pro rok 2023  

Místo konaní:́ Restaurace, Lidový dům, Toužimská 244/42, 19700 Praha 19 - Kbely  
Datum: 27. srpna 2023, 14:00-16:30 
Zapsal: Martin Ženíšek  

Seznam přítomných členských klubů: Gladiators Plzeň, SHC Cheb, THC Stiga Elites, Stiga HC Benátky, 
THC Teplýšovice 
Seznam nepřítomných členských klubů: BSE United  

Seznam přítomných registrovaných klubů: Big Band 
Seznam nepřítomných registrovaných klubů: HCS Žabka Praha, THC Třinec, THC Stiga-Game Příbram 
Seznam registrovaných klubů (bez dvou hráčů, kteří se zúčastnili třech turnajů ČP), bez hlasovacího 
práva: Absolut Desperation, THC Svitavy 93, HC Stiga Kladno, KAMAX Kamenný Újezdec,  

Program valné́ hromady  

1. Zhodnocení uplynulé sezóny ČP 2022/23 
2. Zhodnocení MR 2023 
3. Zhodnocení Mistrovství světa v Bryne 2023 
4. Zhodnocení  předváděcích akcí 2022/23 
5. Zhodnocení stavu členské základny 
6. Změna stanov  
7. VOLBY 
8. Stav majetku Asociace  
9. Příjmy a výdaje Asociace za sezónu 2022/23 
10. Rozpočet pro sezónu 2023/2024  
11. Mistrovství světa klubů 
12. Termínová listina sezóny 2023/2024 
13. Diskuze na téma WEBOVÉ STRÁNKY ČASG 
14. Návrh Vladimíra Krause - Nepořádat ME 2024 

 

1. Zhodnocení uplynulé sezóny ČP 2022/23 
Účast na turnajích Českého poháru byla v sezóně 22/23 velmi slabá. Deseti kol se zúčastnilo 144 
hráčů, kteří nasbírali dohromady 475 účastí. To je 3,3 účastí na hráče. Jen 13 hráčů odehrálo 
všech 10 turnajů ČP. Na turnaj přijelo v průměru 47,5 hráče. Bez Czech Open to je 42,5 hráče.  
Ve zvýšení čísel by měly hrát roli kluby, které na sebe navážou nejprve nové tváře a následně je 
vezmou na turnaj.  

 

Kladno 45 hráčů 

Příbram 45 hráčů 

Cheb 44 hráčů 
Teplýšovice 36 hráčů 

Plzeň 48 hráčů 
Turnov 35 hráčů 

Turnov 37 hráčů 

Třinec 40 hráčů 
Praha – Czech Open 92 hráčů 

Plzeň 53 hráčů 
 



rok počet účastníků počet turnajů 
2022/2023 475 10 

2021/2022 426 10 
2020/2021 0 (covid) 

2019/2020 482 8 (covid) 

2018/2019 651 10 

2017/2018 564 9 
2016/2017 645 10 

2015/2016 660 10 
2014/2015 639 10 

2013/2014 734 10 
2012/2013 735 10 

2011/2012 683 10 
2010/2011 772 10 

2009/2010 696 10 
2008/2009 721 10 

2007/2008 755 10 
2006/2007 775 10 

2005/2006 729 10 
2004/2005 641 10 

2003/2004 691 10 

2002/2003 640 10 
2001/2002 530 10 

 
- Cílem je vrátit se na čísla kolem 550-560 účastníků na turnajích v následujících 2 letech a 640-

650 účastníků do 4 let. Aktivita by měla jít přes kluby, které budou podporované ČASG.  
- Nápad Tomáše Bucka byl odpuštění startovného ženám a juniorům, abychom podpořili jejich účast.   

 

2. Zhodnocení MR 2023 v Němčicích u Litomyšle - DISKUZE 
Pořadatelsky velmi vydařený turnaj. Panovaly obavy, že se MR do sálu nevejde. Za diskuzi stojí 
hrací systémy kategorií. Neměly by být v rukou pořadatelů, ale stejně jako u jednotlivců by mělo 
být jasno, jakým způsobem se bude hrát. U žen by mělo být jasné, kolikrát spolu budou hrát 
podle jejich počtu. U juniorů a hlavně veteránů by měl být jasný hrací systém podle počtu hráčů, 
kteří se dostaví na nedělní prezentaci.   
- v rámci diskuze přišel návrh na soutěž družstev, aby kromě poháru pro družstvo byly pro 
jednotlivé členy družstev i medaile.  
 

3. Zhodnocení MS Bryne 2023 - DISKUZE - HLASOVÁNÍ 

- Na MS se nepodařilo získat medaili.  

- Několik nadějných 4. a 5. míst. Obzvláště Patrikovo 4. místo v Open je velký úspěch.  

- Proběhla diskuze co udělat lépe, aby příště opět byla výprava České republiky medailově úspěšná. 

Hlasování o příspěvku na ubytování – návrh 1000 Kč. 

 

4. Zhodnocení předváděcích akcí 2022/23 - DISKUZE 
- Obrovskou práci na předváděcích akcích pro pana Veselýho odvedl Radek Hrnčíř přímo na stadionu 

v O2 aréně.  

- V Plzni jsme se v srpnu 2022 i v srpnu 2023 účastnili prostřednictvím Gladiators Plzeň Sportmánie.  

- 18. března pořádali Gladiators ve Štichovicích turnaj, na kterém hrálo 14 hráčů. Tento turnaj 



vygeneroval Honzu Janouškovce (U13), který odehrál se svým tátou Pavlem Czech Open a následně 

pak sám turnaj v Plzni a za tým i MR.  

- Radnice UMO1 nám poskytla také prostor prezentace na konci školního roku a stejně tak to bude i 

na začátku tohoto (2.9.) 

- Martin Ženíšek s Pavlem Plešákem se opět účastnili Srazu hokejových fanoušků, tentokrát ve 

Vraném nad Vltavou. Stejně jako Radkovo předváděcí akce, tak i tato tradiční účast znamená kladné 

body u pana Veselýho a pravidelně se na jaře začíná ptát, zda jsme domluveni s pořadateli.  

- Krásno cup byl turnaj v rámci příměstského tábora. Účastnilo se ho 29 dětí mezi 6 a 15 lety. A jako 

zajímavost – tento turnaj hrálo 19 dívek! Rovněž tento turnaj zabodoval u pana Veselýho.   

Prosím kluby, jednotlivé hráče o obrazový materiál (pozvánky, fotky), počet účastníků a výsledky  

z předváděcích akcí všeho druhu. 

Proběhla diskuze o hokejovém MS 2024 v Praze a Ostravě. Společně s panem Veselým dělat 

předváděcí akce, rozdávat letáčky – propagace v obou městech být co nejvíc vidět. Bude 

projednáno s panem Veselým, který kvůli MS nechal udělat speciální emisi hokejů CZE-SVK.  

 

5. Zhodnocení stavu členské základny - DISKUZE 
- malá členská základna juniorů a kritický stav základny žen a juniorů U13 

- stav klubů (počet, soutěže, klubové weby) 

- Na základě zmínky na diskuzi bylo projednáno i to, aby se hráči chovali více přátelsky k nováčkům, 

pomáhali jim na turnajích a nebyli frustrovaní, když nováček zahraje kvalitní zápas a výsledek.  

Všichni účastníci se shodli také na omezení vulgarismů.  

Pořadatelé by také měli brát ohled na Turnajový pořádek v prodeji alkoholu.   

 

6. Změna stanov - DISKUZE – HLASOVÁNÍ 
- V rámci mimořádné valné hromady (červenec 2023) byly odhlasovány stanovy a volební řád. 

Stanovy nyní dávají možnost hlasovat jen klubům s právní subjektivitou - IČO. Na podnět Pavla 

Gobyho je zde nyní návrh na změnu, aby mohly hlasovat i kluby, které měli k 1.1.2023 IČO a nově 

vzniklé kluby by tuto možnost měly po 3 letech. Smyslem je zabránit vzniku „klubů“, které by 

mohly ovlivňovat fungování Asociace.  

- Byla doplněna informace o datové schránce, která je několikrát ve stanovách zmíněna jako 

možnost komunikace s ČASG.  

Stanovy jsou přílohou zápisu 

Hlasování: Změna stanov 

celkem 5 členských klubů / pro – 5 / proti – 0 / zdržel se hlasování – 0 

pro: 100 % / proti: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 

Usnesení: Valná hromada schvaluje změnu stanov 
 

7. Volby Prezidenta a Viceprezidenta - HLASOVÁNÍ 
- byla zvolena volební komise ve složení: Václav Pikl, Kryštof Lebl, Vlasta Gobyová 

- termín voleb byl volební komisí vyhlášen v řádném předstihu 

- voleb se mohou po změně stanov účastnit i registrované kluby s právem hlasovat 

Na funkci prezidenta České asociace Stiga Game se přihlásil Martin Ženíšek (Gladiators Plzeň) 

Na funkci viceprezidenta České asociace Stiga Game se prihlásil Tomáš Bucek (Stiga HC Benátky) 

Hlasování: Martin Ženíšek prezident ČASG 

celkem 6 členských klubů a 1 registrovaný klub  / pro – 6 / proti – 0 / zdržel se hlasování – 0 

pro: 100 % / proti: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 

Usnesení: Valná hromada schvaluje Martina Ženíška prezidentem České asociace Stiga Game 

 



Hlasování: Tomáš Bucek viceprezident ČASG 

celkem 6 členských klubů a 1 registrovaný klub  / pro – 6 / proti – 0 / zdržel se hlasování – 0 

pro: 100 % / proti: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 

Usnesení: Valná hromada schvaluje Tomáše Bucka viceprezidentem České asociace Stiga Game 

 

8. Stav majetku Asociace  
odloženo. Inventura bude provedena 14.9.2023 ve skladu hokejů. 
 

9. Příjmy a výdaje Asociace za sezónu 2022/23 
odloženo. Prezident a viceprezident se musí seznámit s hotovostí, kterou předal Kryštof Herold se 

všemi věcmi po Tomáši a Lukáši Kahounovi.  
 

10. Rozpočet pro sezónu 2023/2024  
odloženo. Bude stanoven po převzetí pokladny a rozpočet pro následující sezónu bude 

stanoven s ohledem na příjmy a výdaje za sezónu uplynulou 
 

11. Mistrovství světa klubů - DISKUZE - HLASOVÁNÍ   

Mistrovství Evropy se ujalo Lotyšsko. Turnaj bude hostit „Valmiera“. Jako nápad se jeví 

MS klubů. Konalo by se v neděli po Czech Open ve stejném sále. Nemusely by se odvážet 

hokeje. Udělalo by se o sadu pohárů víc. Zaplatilo 2x vyšší nájemné a na startovném za 

kluby by se vybrala částka, která by pokryla náklady. Navíc při MS klubů by se do ČR sjelo 

více hráčů ze zahraničí a turnaje jednotlivců by se zúčastnilo o 20-30 hráčů víc.  

Na konání MS/ME by se mohl prezident s viceprezidentem lépe připravit. Zajistila by se 

podpora k organizaci hlavně od hráčů samotných.    
Hlasování: Pořádat v Praze v neděli 21.4.2024 Mistrovství světa klubů 

celkem 6 členských klubů a 1 registrovaný klub  / pro – 6 / proti – 0 / zdržel se hlasování – 0 

pro: 100 % / proti: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 

Usnesení: Valná hromada schvaluje možnost ucházet se o pořádání MS klubů u ITHF 
 

12. Termínová listina sezóny 2023/2024 – HLASOVÁNÍ 
23.09.2023 – 1.ČP Teplýšovice 
14.10.2023 – 2.ČP Teplýšovice 
11.11.2023 – 3.ČP Němčice 
25.11.2023 – 4.ČP Cheb 
16.12.2023 – 5.ČP Olomouc 
13.01.2024 – 6.ČP České Budějovice 
03.02.2024 – 7.ČP Turnov/Plzeň 
24.02.2024 – 8.ČP Turnov/Plzeň 
23.03.2024 – 9.ČP Třinec 
20.04.2024 – 10.ČP/Czech Open Praha 
21.04.2024 – MS klubů Praha 
18.-19.05.2024 – MR Plzeň 

- Možnost uspořádat v Plzni nebo v Praze 1.6.2024 sraz reprezentace 
Hlasování: Souhlas s termínovou listinou 
celkem 6 členských klubů a 1 registrovaný klub  / pro – 6 / proti – 0 / zdržel se hlasování – 0 

pro: 100 % / proti: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 

Usnesení: Valná hromada schvaluje termínovou listinu sezóny 2023/24 
 



13. Diskuze na téma WEBOVÉ STRÁNKY ČASG 
 

 

Návrhy na změny a hlasování podané kluby nebo jednotlivci  

14. Nepořádat ME 2024 - navrhl Vladimír Kraus  
- jelikož o pořadateli je již rozhodnuto, není třeba řešit 

  
 

Přílohy: Stanovy 
 
Zasláno klubům a zveřejněno na webových stránkách: 6. září 2023  


